
Добър ден,  

Пиша Ви, за да изразя своето несъгласие за въвеждането на точка за уседналост по жилищен квартал. Аз 

съм от хората, които ще я получат ако въведете такава, обаче ние сме младо семейство, което до няколко 

години може да смени квартала си. Отправям предложение точката за уседналост да важи цялостно за 

град София, а не по жилищни квартали. 

Приятен ден!  

 


